
 
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΒΕΛΑΣ 

Βουλευτής Α΄ Θεσσαλονίκης - Νέα Δημοκρατία 
 

                            Αθήνα, 13 Μαΐου 2025 

                                                  ΕΡΩΤΗΣΗ 

           ΠΡΟΣ:  Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Θέμα: Νομοθετική πρόβλεψη για την παροχή μειωμένου εισιτηρίου στις 

συγκοινωνίες για τις τρίτεκνες οικογένειες. 

 

Οι τρίτεκνες οικογένειες αποτελούν μια κοινωνική κατηγορία με σημαντικό 

δημογραφικό, κοινωνικό και οικονομικό αποτύπωμα. Παρά το γεγονός ότι έχουν 

αναγνωριστεί ως πληθυσμιακή ομάδα που χρήζει ενίσχυσης, εξακολουθούν να 

υφίστανται διακρίσεις σε σχέση με τις πολύτεκνες οικογένειες ως προς την πρόσβασή 

τους σε κοινωνικές παροχές, παρόλο που, όπως τόνισε και ο Πρωθυπουργός στη 

ΔΕΘ, στόχος της κυβέρνησης είναι η σύγκλιση των δικαιωμάτων τριτέκνων και 

πολυτέκνων. 

Στο πλαίσιο της επικείμενης εφαρμογής του ενιαίου εισιτηρίου στις αστικές 

συγκοινωνίες της Θεσσαλονίκης (λεωφορεία και μετρό), τρίτεκνοι πολίτες και 

οικογένειες ζητούν την πρόβλεψη μειωμένου κομίστρου, όπως ήδη ισχύει για άλλες 

κοινωνικές ομάδες και όπως επιτρέπει το υφιστάμενο νομοθετικό πλαίσιο. Έχουν 

μάλιστα απευθύνει επισήμως μέσω του συλλόγου τους στον ΟΣΕΘ το σχετικό 

αίτημα, ωστόσο αρμόδιο για την νομοθετική ρύθμιση που θα θεσπίζει το μειωμένο 

κόμιστρο παραμένει το Υπουργείο σας. 

Η τριτεκνική ιδιότητα αποδεικνύεται ήδη με σχετικό πάσο που εκδίδουν οι 

αναγνωρισμένοι σύλλογοι, το οποίο γίνεται αποδεκτό σε ΚΤΕΛ και ακτοπλοϊκές 

μεταφορές, χωρίς καμία πρόσθετη διοικητική ή τεχνική επιβάρυνση για τους 

συγκοινωνιακούς φορείς.  

Δεδομένων των ανωτέρω και του γεγονότος ότι στη Μητροπολιτική Ενότητα 

Θεσσαλονίκης υπάρχουν περισσότερες από 20.000 τρίτεκνες οικογένειες, η 

εφαρμογή μειωμένου κομίστρου για τις μετακινήσεις τους συνιστά δίκαιο και 

κοινωνικά ωφέλιμο μέτρο. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5354

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/5/2025



Κατόπιν τούτων, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Προτίθεται το Υπουργείο σας να προχωρήσει σε νομοθετική ρύθμιση για την 

πρόβλεψη μειωμένου εισιτηρίου κατά 50% στις αστικές συγκοινωνίες για τις 

τρίτεκνες οικογένειες; 

 

 

                                                                                                        Ο ερωτών βουλευτής     

                                                                                                        

Δημήτριος Κούβελας    




